

Dagsorden og referat d. 16. august 2023

Deltagere: Arne Larsen, Flemming Roesbjerg, Henning Carlsen,
Preben Larsen, Sarah Töpperwein, Stefan Nielsen, Bodil Grønlund Madsen, Mads Franklin
Simonsen, Morten Holm, Freddy Johansen, Hans-Henrik Jensen (ref.)

Afbud: Bente Aalund.

1. Godkende retningslinjer for digitale medier
Oplægget til brugen af digitale medier er drøftet – men vi manglede en beslutning om, hvor vidt retningslinjerne på området blev godkendt.
Bestyrelsen godkendte tidligere fremlagte retningslinjer.
2. Kort gennemgang af annoncører og sponsorater
Gennemgang af klubbens annoncører og sponsorater fremlagt. Derudover er der diverse afdelingssponsorere. Der ønskes en oversigt over, hvem der er faste annoncører til Skismøren og hjemmeside.
3. Skal vi skifte pengeinstitut?
Der har været taget kontakt til andet pengeinstitut for at undersøge, om dette kunne være en økonomisk fordel for klubben. Det kan ikke umiddelbart betale sig at skifte pengeinstitut. Det besluttet ikke at skifte.
4. Status på klubhus på Gåsebjergsand.
Der sker ikke meget i processen. Kommunen er stadigvæk ved at udarbejde tegninger og planer. Henning rykker kommunen igen for at høre, hvordan man forholder sig til det videre forløb.
5. Resultat af møde med skiafdelingen om betaling af kontingent.
Der har været afholdt møde med udvalget for skiafdelingen i forhold til kontingentbetaling for medlemmer, der kun deltager i årets alpine tur. Her har proceduren indtil nu været, at de betalte 200 kr. i kontingent for at deltage.
Det blev besluttet, at Skiafdelingen betaler fuldt kontingent for medlemmer, der deltager i turen 2023. Fra 2024 betaler alle medlemmer af skiafdelingen fuldt kontingent - også dem, der kun deltager i årets alpine tur.
6. Har vi fået navne på kontaktpersoner der tager sig af nye medlemmer i klubben?
Der er ikke faste kontaktpersoner til opgaven, men de enkelte afdelingers medlemmer er meget opmærksomme på at tage imod nye medlemmer.
Der udsendes mail til alle nye medlemmer med relevante informationer.

7.Eventuelt.

Der er sendt mail ud vedr. et arrangement (foreningsmøde) i Allested samt lederuddannelse (DGI). Vær opmærksom på tilmeldingsfrister.

Alpernes MTB har 1-2 personer, der skal på trænerkursus. Husk at give besked vedr. kursusønsker, da der er tilskud til disse.

Der er taget nyt initiativ i forhold til cykeltøj til landevejsafdelingen. Alpernes MTB er pt. ved at være i mål i forhold til levering af nyt tøj.

Status på brugen af sociale medier. Generelt er antallet af opslag faldet. Der er stor forskel på, hvor meget afdelingerne går brug af opslag på sociale medier.

Mange opslag på Facebook er rettet mod allerede eksisterende medlemmer, hvor der eks. laves opslag. Der udsendes bud på gode råd i forhold til promovning af klubben på de sociale medier.

Mail vedrørende Outdoor OCR løb 2 september er udsendt. Der efterspørges hjælpere til opgaven, henvendelse til Freddy eller Henning.

Der er ved at blive planlagt vinteraktiviteter. Klubben har relativt store udgifter i tilskuddet til disse aktiviteter, og det besluttes, at satserne for deltagelse for disse aktiviteter fra sæsonen 2024-25 skal hæves. Det drejer sig om aktiviteterne Core & mobility, Svømning og Hockey.

Trænerne i Alpernes MTB efterspørger 1. hjælps-kursus. Det er en rigtig god idé. Det overvejes også, om der på hver tur skal være en træner, der medbringer rygsæk med forbindinger og lignende.

Der har været en forespørgsel om, hvorvidt DGI kan låne klubhuset til mødet. Hvis klubhuset er ledigt, er det ikke noget problem.

Ved køb hos Café Elmelund i Rise Sparekasse Forum gives der 15 % til klubben som sponsorat – gælder private køb, og gælder også køb til fester og lignende.

Der har været kontakt til kommunen og turistkontoret i forhold til, om der skulle arbejdes videre med idéen om at få bygget en "trod" i området. Der er ikke umiddelbart interesse fra deres side i forhold til at arbejde videre med idéen.

Næste møde: Onsdag d. 11. oktober kl. 17.00 – 20.00